
Amb l´aigua no s´hi pot jugar 
 
Sembla ser que el problema de sequera que estem patint tots plegats 
preocupa a tothom excepte a Aigües de Girona, Salt i Sarrià. Ara que s´ha 
aconseguit que, encara que sigui per culpa de la sequera, tots els ciutadans 
siguin conscients que la manca d´aigua pot arribar a ser un problema molt 
greu, i de manera individual cadascú posi el seu petit gra de sorra per 
estalviar aigua, la companyia d´aïgues prioritza els interessos d´empresa 
abans que els interessos generals de la població, i, en definitiva, de tot el 
nostre planeta. Com que ara es consumeix menys, ells recapten menys i per 
tant la solució és apujar el rebut de l´aigua dels mateixos ciutadans que, 
gràcies al seu esforç diari, intenten reduir l´abast global del problema. 
Molt bé, Sr. Piferrer. És lògic que vostè defensi els interessos de l´empresa 
que representa, però potser en aquests moments li caldria una mica de sentit 
comú. Actualment amb l´aigua no s´hi pot jugar i si durant un període de 
temps, Aigües de Girona, Salt i Sarrià no obté tants ingressos, doncs pel bé 
de tots hauria d´acceptar-ho i ja està. Per cert, durant tots aquests anys de 
bonança econòmica, on malauradament poca gent mirava prim, no han 
guanyat prou diners amb el rebut de l´aigua? Una mica de seny, si us plau. 
Espero que els polítics dels ajuntaments afectats, i que de fet han de vetllar 
pels interessos dels ciutadans, no es deixin entabanar. Ara cal que tothom 
estalviï el màxim d´aigua possible i a partir d´ara, quan la situació de sequera 
es normalitzi, qui gasti més del permès que pagui molt més i deixin tranquils 
als ciutadans que bonament estalvien aigua cada dia. 
 
-Xavier Marquès. Girona. 
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